
 
Alpina Kommittén 

24 april 2018 

Protokoll 

Närvarande:  Tom Rapaport   AK, Ordfö/Sammankallade 
  Lena Andersson  AK, vOrdförande 
  Pelle Sahlgren   AK, Träningsansvarig 
  Mats Kallur   AK, Tävlingsansvarig 

Åsa Bocké   AK, Utbildningsansvarig 
    

Ej Närvarande:  Carl Johan Borgenstam  AK, LVC Ansvarig 
Mathias Persson  AK, Träning/tävling 

  Stefan Lövblom  AK, Anläggning 
Tobias Hellman  AK, Kom. Ansvarig 

 
Mötesnoteringar 

 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 
 Runt ansvarsområdena 

o Ekonomi: 
Fakturering kvarstår för samtliga arrangemang: Fart i Funäs (Pelle & Mats), LVC (Carl 
Johan) & SCR (Mats) 
Vi fakturerar 1 Admin-dag 
Barmarksavgift 400 kr.  
 
Träning: 

Två fartläger genomförda med totalt 364 deltagare 

Nytt  för i år är regionläger för 1:a års u16  (fd skolningsverksamhet) tillsammans 
med Reg 2 & 3 

Planeringen för lägret i Juvass löper på, 25 anmälningar hittills 

Stor andel av gymansieintagningarna är från Stockholm, 15 av 22 till 
Riksidrotttsgymnasierna 

o Tävling: 
Hela tävlingsprogrammet genomfört sånär som på en Mälarcup för U14 som blev 
inställd 

Nästa möte med tävlingsansvariga 7 maj 



SCR har skapat ett överskott på ca 11 000 kr som fördelas mellan de arrangerande 
klubbarna. 

Frågor runt få USM-kval i samband med att hela tävlingar räknas som kvalgrundande. 
Blir en utmaning för kommande säsong med hänsyn till tävlingsfria veckor i samband 
med VM 

Det saknas arrangörer till alla SM (USM, YJMS, ÄJSM, SM) 

o LVC & Finaler: 
Se Carl Johans mail om U12 i Kläppen 

Olyckligt att USM flyttades från Björkliden till Kiruna. Vi vidhåller att SSF bör 
”certifiera” anläggningar där finaler får genomföras. Bör drivas genom Region 4, Lena 
kollar med Ulf Antman 

o Utbildning: 
Utbildningsmöte 14 mars med 6 klubbar (SSLK och DIF sakandes). Anna-Karin Jejlid, 
Utbildningsansvarig SSF och Bengt Svensson från SISU närvarade. Önskan om att 
genomföra aktiviteter gemensamt mellan klubbar. Ev kan AK budgetera för att 
ekonomiskt stödja aktiviteter där en klubb vill bjuda in andra klubbar. 

Alla klubbar skall maila utbildningsplan och -behov till Åsa som tar vidare till SISU 

SSF skall presentera ”åldersanpassad utvecklingstrappa med detaljer” 
(vidareutvecklad Blå-gula vägen?) på Skidkonventet 4-6 maj 

Åsa mailar protokoll till övriga i AK 

 Skidkonvent 
Åsa åker upp. Om vi kan hitta någon representativ ytterligare person så kan vi sponsra. Tom 
kollar med AK som inte svarat, övriga funderar. 

 Nyckeltal 
Genomgånget 

 AK 2018-19 
o Lena tar ordförandeklubban 
o Åsa kvarstår som utbildningsansvarig 

 
 Nästkommande möten 

o AK-möte 29 maj 
 
 

 
 

 


